
PROTOKÓŁ NR 95 /2016 

posiedzenia Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 25  lipca 2016 roku,                                                                                                  

które odbyło się w sali nr 108 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono  o godz. 13.30. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Tomasz Kranc                                  - Starosta Wągrowiecki 

2. Michał Piechocki                             - Wicestarosta  

3.Jacek Brzostowski              - Członek Zarządu Powiatu 

4.Jerzy Springer                                  - Członek Zarządu Powiatu 

5.Robert Woźniak     - Członek Zarządu Powiatu 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6.Andrzej Sebastyański              - Sekretarz Powiatu 

7.Danuta Królczyk                      - Skarbnik Powiatu   

8.Radosław Kubisz                     - kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i  

                                                      Transportu Publicznego   

9.Zbigniewa Nowodworska       -  specjalista ds. jakości i kontraktów z NFZ  

10.Irena Budka                           - z-ca głównego księgowego ZOZ w Wągrowcu 

11.Adela Totoń                           - naczelna pielęgniarka ZOZ w Wągrowcu 

12.Mariola Substyk             - inspektor w Biurze Rady – protokolantka 

 

  

Porządek obrad Zarządu Powiatu: 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu  posiedzenia Zarządu z dnia  21  lipca  2016 roku. 

3. Informacja Starosty i Wicestarosty  o działaniach między posiedzeniami 

Zarządu. 

4. Zapoznanie z informacją dotyczącą spraw bieżących ZOZ  oraz rozbudowy 

szpitala powiatowego w Wągrowcu. 

5. Przedstawienie  propozycji Miasta i Gminy  Skoki  dotyczącej  rozbudowy     

wspólnej realizacji zadania pn. „Rozbudowa ul. Antoniewskiej w Skokach”. 

6. Zapoznanie z wnioskiem Komisji Zdrowia , Polityki Społecznej i Rynku Pracy 

w sprawie naniesienia poprawek w statucie ZOZ  w Wągrowcu. 

7. Uwagi i wnioski . 

8. Ustalenie terminu  następnego posiedzenia Zarządu. 

 

Ad 1 

Odczytano i bez uwag przyjęto porządek posiedzenia Zarządu. 

 



 

Ad  2 

Bez uwag przyjęto protokół z posiedzenia Zarządu z dnia  21  lipca  2016 r. 

 

Ad  3 

Starosta uczestniczył w:  

posiedzeniach komisji stałych Rady Powiatu, 

spotkaniach i omawianiu spraw w szpitalu powiatowym, 

rozmowach z dyrektorem I LO w Wągrowcu ws. utworzenia  grupy  w I LO z 

rozszerzonym  językiem niemieckim, 

spotkaniu z grupą młodzieży z Francji , 

powitaniu  I zastępcy  Komendanta Policji  w Wągrowcu ,Mariusza 

Wiśniewskiego, 

uroczystościach związanych z obchodami Święta Policji, 

uroczystej sesji Rady Miejskiej w Wągrowcu 

reaktywacji XXI Wągrowieckiego Bractwa Strzeleckiego, 

rozmowach  z p. Z. Nowodworską.  

 

 

Wicestarosta uczestniczył w:  

rezime z I zastępcą  Komendanta Policji  Mariuszem Wiśniewskim, 

promocji szlaku wodnego - drogi wodnej w Nakle, 

uroczystej  sesji Rady Miasta Wągrowca, 

uroczystościach związanych z obchodami XX leci Kurkowego Bractwa 

Strzeleckiego, odsłonięciu tablicy w Kobylcu, 

uroczystej Mszy z okazji imienin Miasta Wągrowca, 

wręczeniu nagród w Amfiteatrze, 

zakończeniu maratonu o „Błękitną wstęgę Jeziora Durowskiego ”, 

zakończeniu strzelania Kurkowych Bractw Strzeleckich w Kobylcu. 

 

 

 

 

Członek Zarządu J. Springer  uczestniczył w posiedzeniu Komisji  Zdrowia, 

Polityki Społecznej  i Rynku Pracy . Jako reprezentant powiatu w I - wszym  

Wągrowieckim Zlocie Caravaningu . Uczestniczył w uroczystej  Sesji Rady 

Miejskiej w Wągrowcu . Uczestniczył w uroczystościach związanych z 

obchodami XX-  lecia reaktywacji Bractwa Strzeleckiego w Wągrowcu oraz w   

uroczystej  mszy św. z okazji imienin Miasta Wągrowca. 

 

 

 



Członek Zarządu R. Woźniak uczestniczył w posiedzeniu Komisji Zdrowia , 

Polityki Społecznej i Rynku Pracy. Uczestniczył  w uroczystej sesji Rady 

Miejskiej w Wągrowcu oraz  w  XIX Jarmarku Cysterskim . 

 

Ad 4 

Zarząd Powiatu zapoznał  się z informacją dotyczącą spraw bieżących ZOZ  oraz 

rozbudowy szpitala powiatowego w Wągrowcu. Starosta T. Kranc przedstawił p. 

Zbigniewę Nowodworską pracownika szpitala, specjalistę ds. jakości i 

kontraktów z NFZ, p. Irenę Budka –zastępcę   głównego księgowego ZOZ oraz 

p. Adelę Totoń - naczelną pielęgniarkę w ZOZ w Wągrowcu . 

Pani Irena Budka – zastępca   głównego księgowego przedstawiła wynik 

finansowy za 6 miesięcy br., który wykazuje straty. Omówiła  wypracowane 

kontrakty na poszczególnych oddziałach oraz o ich niewykonaniu , co ma wpływ 

na wynik finansowy. Jak poinformowała obecna sytuacja finansowa nie jest 

dobra,  gdyż tracimy  płynność ze względu na zobowiązania, przy czym 

zobowiązania  publiczno prawne są płacone na bieżąco. Nie ma zaległości w 

wypłatach wynagrodzeń dla pracowników , jedynie za dyżury uregulowane ma 

być w  terminie późniejszym.  Podwyżki dla pielęgniarek były. Pierwsze 400 zł 

dodane do podstawy w roku 2015, kolejne 400 zł ministerialne  mają być 

realizowane od września br.  

Starosta T. Kranc zwrócił uwagę na fakt, że jesteśmy jednym z nielicznych 

szpitali, który wpisał podwyżkę w 2015 roku do podstawy wynagrodzenia. 

Ponadto Starosta przypomniał , że szpital dał dodatkowe 100 zł, w 2015 roku  br., 

czyli  podwyżka była łącznie na poziomie  500 zł. 

Pani Adela Totoń - naczelna pielęgniarka w ZOZ w Wągrowcu poinformowała, 

że ze strony  medycznej  pacjenci są zabezpieczeni . Mamy zatrudnionych łącznie 

225 pracowników. Pielęgniarki są dotrudnione, nie ma niezadowolenia.  Chcę 

powiedzieć, że oddziały są zabezpieczone i pacjenci też. Są braki wśród 

ratowników medycznych, staramy się dotrudniać , ale ze względu na zarobki jest 

duża rotacja.   

Starosta zapytał o umowę z przedsiębiorstwem dot. określenia minimum 

standardów. 

Pani Zbigniewa Nowodworska poinformowała, że włączyła się w sprawę.                     

W rozmowie  z p. Niedbałą zapytała dlaczego umowa nie jest zawarta do końca i 

czy jest gotów się podjąć  realizacji i wrócić do umowy i przystąpienia do 

przetargu na projekt wykonawczy. Jeżeli  chcemy kontynuować współpracę , 

musi być dokładne sformułowanie przedmiotu  zamówienia i czemu ma służyć  

projekt, czy do projektów unijnych, czy do realizacji inwestycji? 

Z. Nowodworska poinformowała, że umowa będzie odświeżona. Projekt umowy 

posiada p. Niedbała. ZOZ nie znalazł kopii. Projekt umowy zostanie przekazany 

Staroście. Musi być  sporządzona opinia budowlana inwestycji. Jak 

poinformowała p. Nowodworska w dniu dzisiejszym okaże się jaki jest realny 

czas, potrzebny do opracowania koncepcji. 



Na pytanie Starosty T. Kranca  o ocenę pracy zespołu, p. Nowodworska oceniła 

pracę zespołu w okresie zatrudnienia jako bardzo dobrą, widać gospodarską  rękę  

w tym okresie. Sytuacja obecna nie jest łatwa, dlatego ZOZ złożył wniosek o 

kredyt na koncie bieżącym. Pozwoli to uelastycznić się z wypłatą wynagrodzeń. 

NFZ nie reguluje w terminie  zapłaty  za świadczenia medyczne, udzielane przez 

ZOZ  osobom nieubezpieczonym. 

 

Starosta T. Kranc stwierdził, że Naszym wspólnym interesem jest, aby skracać 

terminy  w realizacji. 

 

Członek Zarządu R. Woźniak zapytał o  jaką wysokość kredytu wystąpił ZOZ? 

p. Nowodworska poinformowała, że jest to kwota 500 tys. zł, dodała, że jest to 

otwarcie możliwości skorzystania z kredytu jeżeli będzie taka potrzeba, by nie 

narażać firmy na koszty np. odsetki wymagalne. Jest to  bardzo elastyczne 

narzędzie finansowania. 

Wicestarosta M. Piechocki poprosił, aby  wskazać osobę do kontaktów, która 

będzie się zajmowała SIWZ. 

 

Ad 5 

R. Kubisz, kierownik  Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu Publicznego 

omówił pismo ws. propozycji Miasta i Gminy  Skoki  dotyczącej  rozbudowy     

wspólnej realizacji zadania pn. „Rozbudowa ul. Antoniewskiej w Skokach”. Wg. 

załącznika nr 1 do protokołu.  

Pismo dotyczy partycypacji  w kosztach  dot. wspólnej realizacji tego zadania.                   

Jak poinformował kierownik termin składania wniosków do Wojewody upływa 

w dniu 15 września br.  

Zdaniem Zarządu, podjęcie decyzji na wspólną realizację zadania, przy 

kosztorysie 9 mln. zł, nie jest racjonalne.  Powiatu nie stać na taką  inwestycję, 

przy możliwości dofinansowania 3 mln. zł. Jest to dość wysoki koszt przebudowy 

2 km. drogi. Temat ten, jeżeli zajdzie taka potrzeba będzie przedmiotem obrad na 

posiedzeniu sesji w miesiącu wrześniu br. 

 

Ad 6 

Zarząd Powiatu zapoznał się  z wnioskiem Komisji Zdrowia , Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy w sprawie naniesienia poprawek w statucie ZOZ  w Wągrowcu.  

Zarząd kieruje powyższy wniosek  do zespołu radców prawnych celem jego 

analizy. 

Wniosek przedstawił Starosta T. Kranc. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

 

 

 



Ad 7 

Uwagi i wnioski – nie zgłoszono. 

 

Ad  8 

Następne  posiedzenie Zarządu, ustalono na dzień  27  lipca  br. o godz. 15.00. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, posiedzenie Zarządu zakończono. 

 

               Protokołowała 

     ____________________ 

                /M. Substyk/                                                    

 

                                                                                         Starosta Wągrowiecki   

                       __________________ 

                                            /Tomasz Kranc / 

                                                                            

                                                                           Wicestarosta 

                       __________________ 

                                            /Michał Piechocki / 

 

Jacek Brzostowski            __________________   

 

Jerzy Springer                   __________________   

 

                                                      Robert Woźniak             ___________________ 

 


